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Protokoll
2024-10-01

Joakim Dahlström

Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse

Den 1:e oktober 2024 kl. 17:10

Plats: Styret, Lindholmen

Närvarande:
Ordförande: Ninus Johansson [NJ]
Vice ordförande: Razan Saadi [RS]
Ekonomiansvarig: Oscar Nyman [ON]
SAMO: Olivia Sandberg [OS]
Arbetsmarknadsansvarig: Sandra Shaba [SS]
Utbildningsansvarig: Gabriel Rask Thurin [GRT]
Informationsansvarig: Joakim Dahlström [JD]

Formalia
§1. Mötets öppnande

Ninus Johansson förklarar att mötet öppnat kl. 17:24

§2. Val av justeringsperson
Mötet väljer Sandra Shaba till justeringsperson

§3. Eventuella adjungeringar
Inga adjungeringar

§4. Godkännande av dagordningen
Mötet godkänner dagordningen

§5. Föregående protokoll (240923)
Mötet godkänner föregående protokoll (240923)

Informationsfrågor
§6. Meddelanden

a. Meddelande från KL
Skolan har tagit ett beslut vilka sektionslokaler vi kommer att
få, kommer att återkomma med vad det faktiskt är.

b. Ordförande

Föredragande:

[NJ]

[NJ]

[NJ]

[NJ]

[JD]

[NJ]

[NJ]

Mötesordförande (Ninus Johansson)

Justeringsperson (Sandra Shaba)

Sekreterare (Joakim Dahlström)
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Meddelande ordf
Haft medarbetarsamtal med alla, Medarbetarsamtal,
Sektionsmöte 0, KU, Möten, Sektionsmöte 1, Kollat runt med
folk till rekrytering av PA

c. Vice ordförande
Dagligt arbete, inte gjort så mycket då LP:n börjar runda av.

d. Ekonomiansvarig
Incident h6 gasque
Dagligt arbete, hjälpt kommittékassörer med bokföringen.
diskuterat eko-policy med andra ekonomiansvariga, jobbat
vidare med budgeten, ej fått svar gällande rekryteringsgrupp
PA för nya maskinprogrammet.

e. SAMO
Nystartad vårdcentral - kvarterskliniken
Uppstartsmöte med studievägledande, studentsamtal, dagligt
arbete

f. Arbetsmarknadsansvarig
Varit på Mässarrangörsutbildning
Varit på ArmU + kickoff
Sammanställt och fortsatt dagligt arbete med HArm-mässan
Kontaktat PA och SYV för olika HArm frågor
Påbörjat eventuellt samarbete med Medtryck

g. Utbildningsansvarig
UU1, dagligt arbete

h. Informationsansvarig
Har fixat kårappens admin login, alla kommittéer ska nu ha
inlogg. Har fixat en maillista till alla H medlemmar får inte
användas hur som helst. Gjort om 50% av kommittésidorna
på htek.se, har även skapat en för skHål som inte hade någon.
Små justeringar på hemsidan. Skitviktigt LP1 LV5-8 sitter uppe
på alla toaletter och har även skickat det ut som ett
nyhetsbrev till sektionens medlemmar. Pratat med husservice

[RS]

[ON]

[OS]

[SS]

[GRT]

[JD]

Mötesordförande (Ninus Johansson)

Justeringsperson (Sandra Shaba)

Sekreterare (Joakim Dahlström)
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om affischering samt posterlisterna som brukade sitta i
Jupiter Entré. De kommer inte att sättas upp då de flesta
studenter kommer att flytta, högskolan vill inte sätta upp dem
då det skadar väggarna om de måste ta ner dem efter ett år.
Dagligt arbete.

Beslutsfrågor
§7. Äskning DKV Rumsbidrag

Beslut: Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet.

Diskussionsfrågor

§8. Budget
Diskussion kring årsbudgeten 24/25.

§9. DSC vakant post
Diskussion kring person som lämnat Chalmers helt. DSC har nu en
vakant post. Mötet diskuterar hur och om posten ska fyllas.

§10. Bunkern Access
Diskussion kring bunkern access, vilka som har access nu och vilka som
ska ha framöver. Fungerade inte nu, men ska nu fungera enligt
husservice. Diskuterades om att alla kommittéer potentiellt skulle ha
access i framtiden.

§11. Förrådsnyckel
Diskussion kring förrådsnyckeln till kårhuset, den är för tillfället borta.
Hur nyckeln ska hanteras diskuteras vidare. Inköp av en Airtag att sätta
på nyckeln.

§12. Rekryteringsgrupper
Diskussion kring rekryteringsgrupper, deadline 1/10. Vi har två
kandidater.

§13. Möte med Valberedningen
Diskussion kring möte med valberedningen 3/10. Förtydliga roller.
Dessutom diskuterades invalsproccessen.

[NJ]

[ON]

[NJ]

[NJ]

[NJ]

[NJ]

[NJ]

Mötesordförande (Ninus Johansson)

Justeringsperson (Sandra Shaba)

Sekreterare (Joakim Dahlström)
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§14. Sektionens Dag, Blockad av FestU
Diskussion kring sektionens dag. FestU vill inte att vi blockar deras
försäljning annars får vi vara där.

Formalia
§15. Övriga frågor

[Olivia Sandberg]: Asp-policy istället för aspkontrakt?
Svar: Vi skapar ett kontrakt och en policy

[Gabriel Rask Thurin]: Bestämma dag för att testa profilkläder
Svar: Lördag 5/10

[Olivia Sandberg]: Medlem i skHål går inte längre på H, rösträtt på
sektionsmöte?
Svar: Kan bli adjungerad på sektionsmöte, så den får rösträtt.

[Olivia Sandberg]: Medlem i Hkex går inte längre på Chalmers, rösträtt
på sektionsmöte?
Svar: Får sitta med utan rösträtt.

[Sandra]: Kan vi köpa in filtar snääälla
Svar: Vi kan ta med filtar istället för att köpa.

[Ninus]: Veronica möte
Svar: Nästa vecka

§16. Nästa möte (241016)
a. Action plan

Att Göra Ägare Målbild Kommentar

Skicka en
faktura till IT

Oscar Innan sittande
året är slut

Köp lås till Nya
FT

Oscar Innan
läsperiodens

[NJ]

[OS]

[GRT]

[OS]

[OS]

[SS]

[NJ]

[NJ]

Mötesordförande (Ninus Johansson)

Justeringsperson (Sandra Shaba)

Sekreterare (Joakim Dahlström)
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slut

Köp in plåster Olivia Innan
läsperiodens
slut

Placeras i
bunkern och
styret? Kontakta
Kvarterskliniken

Airtag Sandra Innan
läsperiodens
slut

I syfte att hålla
bättre koll på
nyckeln till
kårhuset

§17. Skvaller, dementier och känsliga ämnen
På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet

§18. Mötets avslutande
Ninus förklarar mötet avslutat kl. 20:05

[NJ]

[NJ]

Mötesordförande (Ninus Johansson)

Justeringsperson (Sandra Shaba)

Sekreterare (Joakim Dahlström)


